

《单词百科:amassment是什么意思?amassment怎么发音?amassment的解释和用法》

英语单词amassment是什么意思?amassment怎么读?amassment怎么发音?简答网为您整理了amassment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



amassment怎么读

amassment的读音:['mæsm nt]

amassment的意思

1、n.积蓄，聚积;

amassment的近义词

1、collection n. 收集，采集;征收;收藏品;募捐;

2、provision n.

规定，条项，条款;预备，准备，设备;供应，（一批）供应品;生活物质，储备物资;

amassment的双语例句

1、The country's amassment of atomic warhead makes its neighbors nervous.

该国积聚了大量的核弹头,使其邻国紧张不安.

2、Study of Urban Square Space of Amassment and Dispersancy

城市广场空间的聚散性现象研究

3、The location of blood amassment in Tai Yang Disease may appear in either the bladder or the lower abdomen;

太阳蓄血证的病位在膀胱和少腹部位；

4、It concludes the ability of selenium amassment in *Lonicera macranthoides* is relative to the variety and flower period, not the selenium content in the soil.

结论是富硒区山银花中硒的积蓄量与品种、花期密切相关，但与土壤中硒含量无明显相关性。

5、The location of blood amassment can be in other places in the lower abdomen beyond the bladder. Heat-accumulating in the bladder emphasizes the path through which the external evil intrudes into the body;

太阳蓄血证病位可在膀胱以外的少腹部位，热结膀胱强调外邪由表传里之途径；

6、The blood amassment in the bladder should not be denied even the urination is normal;

或泛指小腹部位，亦包括膀胱；（2）不可因小便自利而否定蓄血部位不在膀胱；

7、However, this kind of writings generally being presented as one time or by stage of sudden outburst after the long-term amassment, hardly keep enduring on.

但这样的写作，大都呈现为长期积蓄、骤然喷发的一次性或阶段性，很难持续以继。

8、Prevention of the amassment of juice under the skin after the operation of breast cancer

乳腺癌术后皮下积液的预防

9、1,2,4-TCB pervades in natural environment and industrial production. It causes a series of problems due to its longevity and amassment.

1, 2, 4-三氯苯 (1, 2, 4-Trichlorobenzene, 1, 2, 4-TCB) 广泛存在于自然环境和工业生产中, 并长期存留和富集产生一系列环境问题。

10、According to the condition of each administration, adopt different proportions for the distribution of funds for renewal, upgrading and overhaul projects to ensure the relative amassment of capitals by the Ministry of Railways for the purpose of enhancing the overall traffic capacity of railway.

三是根据各局实际, 在更新改造、大修基金分配上采取不同的比例, 以保证铁道部相对集中资金, 提高全路综合运输能力。

以上是简答网为您整理的amassment怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/amassment>